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Päätösehdotus  
Päätösehdotus 

 
Päätös  

Käsiteltiin muut kokouksessa esille tuodut asiat. 
 
 
Selostus  

Käsitellään muut mahdolliset kokouksessa esille tuodut asiat. 
 
- Karin Airaksinen kertoi seurakuntalaisen esittämän toiveen, että seurakunta 

tekisi linjauksen vain kasvisruokavaihtoehtoehdon valinnasta.  
Kirkkoherra kertoi, että seurakunnassa tarjotaan kasviruokaa ensisijaisena 
vaihtoehtona. Puheenjohtaja Mervi Assmann lisäsi, että viime neuvosto kaudella jo 
hyväksyttiin päätös, että kasvisruoan käyttöä lisätään.  
Asiasta keskusteltiin vilkkaasti. Mielipiteitä esittettiin myös sen puolesta, että ei liikaa 
rajoiteta ja huomioidaan myös muut ryhmät, sekä suosittaisiin lähiruokaa ja 
huomioidaan ruokahävikin vähentäminen.  
 
- Sarlotta Siimeslahti kysyi, a) tuleeko raporttia yhteiskunnallisesta työstä? 
Kirkkoherra kertoi, että yhteiskunnallisen työn raportti tehdään ja tulee toukokuun 
neuvoston kokoukseen. 
b) omistaako seurakunta metsää. Puheenjohtaja totesi, että ei omista. 
c) tehdäänkö neuvoston jäsenten some-esittely, josta aikaisemminkin puhuttiin? 
Kirkkoherra vastasi, että asiasta keskustellaan viestintätiimin kanssa. 
 
- Pekka Salomaa kysyi, onko seurakunnan nettisivuilla uusi neuvoston kuva.  
Kirkkoherra vastasi että on jo ja kertoi, että hän oli saanut kyselyn, mistä uudet 
pöytäkirjat löytyvät. Sihteeri vastasi, että uudet pöytäkirjat löytyvät nettisivuiltamme 
hieman mutkan kautta. (Sihteerin lisäys kokouksen jälkeen 4.4.: linkit pöytäkirjoihin 
on päivitetty 4.4.2023). 
- kerätäänkö kolehdit edelleen koreihin ovella?  
Kirkkoherra vasasi, että tästä ei ole yksiselitteisesti sovittu työntekijöiden kanssa, 
mutta nyt olisikin hyvä kohta siirtyä takaisin perinteiseen kolehtityyliin. 
- Pekka Salomaa kysyi, voisiko seurakuntaneuvoston kokoukset olla muissakin 

kohteissa. 
Kirkkoherra vastasi, että suunnitteilla on pitää syksyn kokoukset muissa 
toimipaikoissa.  
 


